
Na sceni
obračun
sa srpskim
kadrovima
Sila: Nažalost, još moramo da trpimo silu
tih institucija, ali sam uvjeren da ćemo to
pitanje jednog dana riješiti, naglasio Dodik

DcjanSAJINOVIC
BANJALUKA - Optužni-

ca protiv Gorana Zupca, di-
rektora SIPA, je obračun sa
srpskim kadrovima u zaje-
dničkim institucijama i poku-
šaj prisilnog modeliranja BiH
kroz korištenje pravosuđa,
ocijenio je juče Milorad Do-
dik. predsjednik RS.

"To što niko neće uspjeti ni-
šta dokazati ili ga osuditi, to ne-
ma veze. Važno je da
upropastite nekoga. To je obra-
čun sa srpskim kadrovima i do-
kaz da Sud i Tužilaštvo BiH ne
treba da postoje. Oni su namet-
nuti i nemaju ustavnu poziciju.
Nažalost, još moramo da trpi-
mo silu tih institucija, ali sam
uvjeren da ćemo to pitanje jed-
nog dana riješiti", naglasio je
Dodik.

On je negirao navode Miće
Mićića, gradonačelnika Bijelji-
ne, da Vlada RS nije ništa ura-
dila za taj grad tokom poplava.

"Mićić je sklon lažima i
avanturizmu. Vidjelo se u sa-
mom periodu nepogode na koji
način su upravljali događajima.
Da nije bilo republičkih institu-
cija, ništa ne bi bilo riješeno.
Bio sam tamo, svi smo obišli to
područje, Bijeljina uopšte nije

zaobrdena, to je potpuna laž.
On priprema svoju političku
kampanju, ali najbolje je da pi-
tate ljude u Bijeljini kakvo je
stanje", naveo je Dodik.

Dodiku ie iuče Vitomir Po-

povrc, dekan Pravnog fakulteta,
uručio povelju fakulteta.

Dodik je tom prilikom re-
kao da je Pravni fakultet u Ba-
njaluci jedna od najreferentnijih
obrazovnih institucija u RS.

Zahvalrvšr se na urucenoj
povelji, Dodik je rekao da će
nastaviti pomagati ovu obrazo-
vnu instituciju, ali i rad na po-
boljšanju kvaliteta visokog
obrazovanja u RS, te je najavio

rangrranje svrh vrsokoobrazo-
vnih ustanova.

"Ne smijemo skmaviti vi-
soko obrazovanje, vrijeme je za
rangiranje i da se tačno utvrdi
kvalitet fakulteta", rekao je Do-
dik.

Popovrc je rekao da je
predsjednik Dodik sve vrijeme
svog političkog angažmana
imao veliko razumijevanje za
potrebe ne samo ovog nego i
ostalih fakulteta.

"Mi imamo poseban razlog
da mu budemo zahvalni jer je
on dao doprinos pomažući i
materijalno da fakultet izgleda
ovako kako danas izgleda, ali
nam je dao podršku na mnogo
drugih načina. Ja se iskreno na-
dam da ćemo nastaviti takvu
saradnju i ubuduće", naglasioje
Popović.

SUDBINA
Dodik poručio da će
period2014-2018.

biti ključan za
dalju sudbinu RS

Milorad Dodik, predsjednik RS, o optužnici
protivGoranaZupca,

_A ■ . mm\_L 5__Wi M.^^^^K' s

mB i \ :. i v * ]|HV^^H^B _^Ii_________.

■
Opozicione
stranke u RS
više ne kriju
svoju
probosansku
politiku,
rekao Dodik
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